
+ Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Povina
konaného dňa 24.06.2015

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny
Neprítomní: Bc. JozefDrugo

Bc. Alena Dudeková
Mgr. JozefDamaška

Program: 1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej

kom isie a kontrola plnenia uznesení
3. Prerokovanie Záverečného účtu obce, za rok 2014
4. Rôzne: Hlavný kontrolór, výzva na opravu ciest, návrh na

turistický areál
5. Diskusia
6. Návrh na uznesenia
7. Záver

K bodu 1.
Rokovanie otvorila p. Margita Šplháková, starostka obce. Privítala všetkých

prítomných.
Ospravedlnení poslanci: horeuvedení ako neprítomní
Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 a OZ je uznášania
schopné.
K bodu 2.

Overovatelia zápisnice: Mária Ochodničanová, Ján Kocúr
Návrhová komisia: Marián Benda, Ing. Štefan Vojtáš,Peter Varga
Zapisovateľka: Jana Bendová

Hlasovanie: za - 6, proti - O, zdržal sa - O.
Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania bez zmien, tak, ako bol
navrhnutý.



Zástupca starostky podal informáciu o plnení uznesení z posledného zasadnutia
obecného zastupiteľstva.
Poslanci ju zobrali na vedomie.
K bodu 3.

Poslanci mali vopred dodané materiály, ktoré si mohli naštudovať.
Starostka vykonala slovný komentár s vysvetlením a poslanci podľa potreby
diskutovali. Poslanca Vojtáša zaujímalo, kto sú neplatiči a či má obec tvorený
sociálny fond na pomoc finančne slabým občanom. Starostka odpovedala.
Zoznam neplatičov, písomne spracovaný predložila aj ostatným poslancom k
nahliadnutiu a vysvetlila, akým spôsobom od občanov nedoplatky vymáhame.
Sociálny fond sa využíva na finančný darček v hodnote 1O,-€ určený na nákup
potravín pre občanov nad 80 rokov, vždy z príležitosti narodenín a tiež sa z neho
prispieva na oslavy Dňa dôchodcov. Ale to si obec sama vyčlení z ročného
rozpočtu. Formy pomoci sociálne slabým, alebo zdravotne postihnutým,
dôchodcom určuje štát prostredníctvom Úradu práce soc. vecí a rodiny.
Následne dostala slovo hlavná kontrolórka, ktorá predniesla Odborné
stanovisko k Záverečnému účtu Obce Povina za rok 2014 s celoročným
hospodárením bez výhrad.

Hlasovanie: za - 6, proti - O, zdržal sa - o.
K bodu 4.

aj kontrolórka obce oboznámila s plánom kontrolných činností na II. polrok
2015. Poslanci ho schválili.

bl starostka informovala o projekte z Eurofondov na cesty bez spoluúčasti
obce, v rámci pozemkových úprav. Tie, ktoré sú vybudované nie sú kvalitné.
Firma, ktorá ich robila už nejestvuje, nedajú sa reklamovať. Preto by sme cez
projekt dali žiadosť a jednalo by sa o cesty - Uhliská, Podnové a Skaličné. Musí
sa dať vypracovať projektová dokumentácia, je súčasťou žiadosti.

CI Martin Maroň predložil podrobnejšiu štúdiu, alebo návrh na využitie lyž.
Vleku, ako súčasť turistického areálu, ktorý by chcel v obci postupne
vybudovať. Súčasťou by bol aj amfiteáter, priestor na športové aktivity ap.
Chcel vyjadrenie poslancov. Návrh poslal papierovo spracovaný.
Poslanec Kocúr - nech príde p. Maroň osobne na zastupiteľstvo a vysvetlí svoje

predstavy.
K bodu 5.

posl. Kocúr - ako bude fungovať základná škola, keď nesplňame požiadavku
ministerstva školstva o počte detí v triedach?
- starostka - máme len 5 prvákov. Aj v iných ročníkoch je málo detí. Riešime to
zatiaľ tak, že hlavné predmety sa učia samostatne a na výchovy sa spájajú s
inými triedami. Finančne to skúsime ťahať sami, čas ukáže. Rušiť otvorenie
triedy aj s malým počtom detí, zatiaľ nechceme, ťažko by sa to v budúcnosti
obnovovalo.
-posl, Vojtáš - ak sa plánuje výstavba rodinných domov smerom na Priečnice,
ako sa tam vyrieši miestna komunikácia?



-star. - cesta v rámci pozemkových úprav je vybudovaná tak, že povrch tvorí
výsyp makadamom. Zatiaľ je postačujúca. Ak by sa v budúcnosti rozbehla
výstavba RD, obec by musela riešiť aj s miestnou komunikáciu, kvalitnejšieho
rázu
-posl. Vojtáš - aké sú náklady na jednu triedu ZŠ ročne?
-star. - 8-10 OOO€ ročne.
-posl. Varga- je porušené pokrytie rigolu na odvod vody pri rod. Dome Oľgy
Dadajovej. Z dôvodu bezpečnosti by bolo dobré opraviť to.
-posl. Kocúr-ak by sa išli robiť spomínané cesty, kto by vyberal dodavateľa, aby
to nedopadlo, ako s tými, čo boli urobené doteraz? Bude výberové konanie?
-star.- výberové konanie bude podľa zákona, prostredníctvom elektronického
trhoviska.
- Poslanci sa zhodne vyjadrovali aj k problému ZŠ. Všetci sú proti rušeniu
triedy.

K bodu 6.
Návrh na uznesenie prečítala zapisovateľka. Poslanci hlasovali: za - 6, proti

- O, zdržal sa - O.
K bodu 7.

Starostka poďakovala všetkým za účasť a ukončila zasadnutie OZ.

Zapísala: Bendová Jana

Overovatelia: Mária Ochodničanová
Ján Kocúr

V Povi ne, 24.06.2015

Margita Šplháková-: -/ /'
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